
Zápis č. 7/2024 ze zasedání AS PedF UK ze dne 23. 4. 2024 

UKPedF/287403/2024   

 

Přítomni: N. Vondrová, R. Listíková, J. Michal, A. Talafous, K. Mašková, J. Stará, K. Uličná, 

J. Štípek, M. Lázňovský, L. Neumann, K. Mikule, A. Nejedlý, P. Procházka, D. Greger, 

Z. Svobodová, M. Linková, L. Květoňová 

 

Nepřítomni: P. Mráček, L. Lejbl, J. Gregorová, L. Jakubcová Hajdušková, L. Ešpandrová, 

V. Vohlídková, P. Chalupský 

 

Hosté: A. Jančařík, M. Černochová, I. Beránková, I. Kočová, M. Nedělka, V. Teodoridis, 

A. Kucharská 

 

Program: 

1. Schválení programu 

2. Administrativa  

3. Výroční zpráva o hospodaření za rok 2023 

4. Závěry zprávy o internacionalizaci fakulty (MICHE) 

5. Setkání zástupců akademických senátů pedagogických fakult 

6. Různé 

 

1. Schválení programu 

 

AS PedF UK schvaluje program v předloženém znění (15-0-0). 

 

2. Administrativa  

 

AS PedF UK schvaluje zápis č. 6/2024 v předloženém znění (15-0-0). 

 

N. Vondrová představuje nového člena AS Petra Procházku. Projevuje zájem o působení ve 

Studijní komisi a v Komisi pro digitalizaci a technologie. 

 

3. Výroční zpráva o hospodaření za rok 2023 

 

I. Kočová představuje Výroční zprávu o hospodaření za rok 2023. Dále proběhla rozprava 

k některým bodům a senátoři vznášeli své dotazy.  

 

AS PedF UK schvaluje Výroční zprávu o hospodaření za rok 2023. (16-0-0) 

 

4. Závěry zprávy o internacionalizaci fakulty (MICHE) 

 

M. Černochová představila projekt MICHE (Monitoring Internationalisation of Czech Higher 

Education), jehož součásti byla i PedF UK. Konkrétně byla PedF UK spolu s dalšími 

pedagogickými fakultami (Liberec, Ostrava, Jihočeská) součástí monitoringu 

internacionalizace od září 2023 do března 2024. M. Černochová představila hlavní cíle a 

výsledky celé analýzy. 

PedF UK obdrželo na základě monitoringu hodnotící zprávu s doporučeními, jež OZV 

zpracovalo. Hlavními zjištěními je, že si naše fakulta vede v oblasti internacionalizace 

v porovnání s dalšími zapojenými fakultami dobře. Probíhá u nás velké množství mobilit, avšak 

mezi katedrami existují velké rozdíly. Dále jsou u nás hojné návštěvy ze zahraničí na 



přednáškách a seminářích. Spolu s OKM plánuje OZV větší zapojení a informování studentů 

do internacionálních aktivit. Celá zpráva MICHE byla zaslána všem senátorům. Proděkanka 

Černochová vyzvala senátory a senátorky, aby ji v případě dotazů kontaktovali. 

 

5. Setkání zástupců akademických senátů pedagogických fakult 

 

Setkání zástupců akademických senátů pedagogických fakult proběhne tentokrát v Liberci 

v pondělí 3. 6. od 10 hodin. Předpokládá se diskuse ke spolupráci senátů pedagogických fakult, 

k možnostem implementace Kompetenčního rámce absolventa učitelství do výuky a konkrétní 

pomoci studujícím. AS PedF UK hledá ze svých řad zástupce, jež by se setkání zúčastnil. 

Zájemce nechť se ozve předsedkyni AS PedF UK. 

 

6. Různé 

 

V bodu Různé bylo projednáváno několik témat: 

 

• Jsou ohlášena nová výběrová řízení následujících kateder: 

o KPPP – odborný asistent (20. 5.) 

o KBES – odborný asistent 

o KDDD – vedoucí 

▪ Navštíví R. Listíková 

o KPS – vedoucí 

▪ Navštíví D. Greger 

o KAMV – vedoucí 

▪ Navštíví D. Greger 

 

• Předsedkyně AS svolala zasedání komise pro digitalizaci, aby bylo možné zvolit nového 

předsedu/novou předsedkyni za odstupující D. Erbekovou. Senátoři Mikule a Nejedlý se 

ujali organizace této akce.  

• Komise pro digitalizaci byla požádána, aby její členové sestavili seznam aktuálních 

senátorů s datem začátku jejich mandátu a komisemi, v nichž působí. Tato tabulka se dá na 

web a bude se průběžně upravovat, aby bylo možné na jejím základě pravidelně aktualizovat 

WhoIs (tam se propisuje členství v AS). 

• Jakékoliv nesrovnalosti či chyby na webu senátu mohou senátoři nahlašovat zapisovatelce, 

která je, bude-li to možné, opraví. 

• Proběhla diskuse k novému mzdovému předpisu, který přišel od AS UK. Přítomní senátoři 

a senátorky se nakonec rozhodli, že k němu nebudou připravovat žádné stanovisko.  

• Proběhla diskuse s proděkankou Kucharskou ohledně náležitostí akreditačních spisů 

předkládaných AS PedF.  

 

• AS PedF UK ruší zasedání 7. 5. 2024 z důvodu nedostatku bodů k projednání. (14-0-0) 

 

 

V Praze, dne 23. 4. 2024 

Zapsala: Světlana Fleischmannová 

Vidovala: Naďa Vondrová 

 


